
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 19. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 74
Forslag til lov om vejafgift.
Af skatteministeren (Jeppe Bruus)

Spørgsmål 18
Mener ministeren, at det er realistisk at have en tilstrækkelig veludbygget offentlig infra
struktur til alternative brændstoffer til erhvervstransporten, så vognmandsbranchen vil 
kunne anvende nulemissionslastbiler på en effektiv måde i 2025?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Niels Flemming 
Hansen (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Niels.Hansen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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